
ПРОТОКОЛ № 2 
засідання Експертної ради роботодавців 

зі спец. 034 Культурологія в Сумському державному 
педагогічному університеті імені A.C. Макаренка

від 27.11.2024

ПРИСУТНІ: Гавриленко Вікторія Вікторівна - начальник відділу 
нематеріальної культурної спадщини КУ «Сумський обласний науково- 
методичний центр культури і мистецтв», голова ради роботодавців; 
Юрченко Світлана Вікторівна - директорка КУ «Молодіжний центр 
“Романтика”»; Губська Ірина Олексіївна - директорка Комунальний заклад 
Сумський ліцей №33 Сумської міської ради, м. Суми; Тихенко Лариса 
Володимирівна - директорка Сумського обласного центру позашкільної 
освіти та роботи з талановитою молоддю, кандидат пед. наук, доцент, 
заслужений працівник освіти України; Гончаренко Світлана Олексіївна - 
директорка КУ Сумська ЗОНІ І-ІІІ ступенів № 15 імені Д. Турбіна, м. Суми; 
Заєць Владислав Васильович - студент 847 групи ННІКіМ СумДПУ імені А. 
С. Макаренка.
Секретар ради роботодавців: Зав’ялова Ольга Костянтинівна - докторка 
мист., професорка, завідувачка кафедри музикознавства та культурології. 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:
1. Експертне оцінювання актуальності тематики кваліфікаційних 

бакалаврських робіт відповідно до сучасних вимог ринку праці.
2. Обговорення умов проведення виробничої практики у 2024-2025 н. р.

ГОЛОСУВАЛИ: Порядок денний прийняти одноголосно.

1. СЛУХАЛИ: Про актуальність тематики кваліфікаційних бакалаврських 
робіт відповідно до сучасних вимог ринку праці.
ВИСТУПИЛИ: 1. Голова ради Гавриленко В. В. - начальник відділу 
нематеріальної культурної спадщини КУ «СОНМЦКіМ», представила 
перелік тем кваліфікаційних робіт бакалаврів 4 курсц спец. 034 
Культурологія та зазначила, що вони охоплюють широкий спектр 
культурологічних проблем.
2. Губська Ірина Олексіївна - директорка Комунальний заклад Сумський 
ліцей №33 Сумської міської ради, надала рекомендації щодо актуалізації 
тематики робіт, зокрема запропонувала включити до тематики питання, 
пов’язані з впливом війни на культуру.
УХВАЛИЛИ: 1. Прийняти інформацію до відома.
2. Врахувати рекомендації Губської І.О. та оновити тематику кваліфікаційних 
робіт згідно сучасних вимог.
Результати голосування: за -  6, проти -  немає, утримались -  немає.



II. СЛУХАЛИ: Про проведення виробничої практики у 2024-2025 н. р. 
ВИСТУПИЛИ: 1. Голова ради Гавриленко В. В. - начальник відділу 
нематеріальної культурної спадщини КУ «СОНМЦКіМ», щодо проведення 
виробничої практики в умовах дистанційного навчання надала інформацію 
про музеї та театри як бази для практики.
2. Заєць В. В. - студент 847 групи ННІКіМ СумДПУ імені А. С. Макаренка, 
висловив побажання студентів щодо місця проходження практики, зокрема 
зацікавленість студентів у проходженні практики в музеях і театрах. 
УХВАЛИЛИ: Врахувати побажання студентів та розширити перелік 
можливих установ для проходження практики, включивши музеї та театри. 
Результати голосування: за -  6, проти -  немає, утримались -  немає.

Голова засідання В. В. Гавриленко

Секретар О. К. Зав’ялова


